
PROTOKÓŁ NR VIII/15
 

Z Sesji Rady Gminy Ciechanów w dniu 29 września 2015 roku w lokalu Urzędu

Gminy w Ciechanowie pod przewodnictwem Pana Eugeniusza Olszewskiego –

Przewodniczącego Rady Gminy.

W Sesji uczestniczyło:

13 radnych na stan 15 radnych

29 sołtysów na stan 34 sołtysów

( listy obecności w załączeniu).

Spoza Rady Gminy w posiedzeniu udział wzięli:

Marek Kiwit – Wójt Gminy

Maria Perdjon – Sekretarz Gminy

Ewa Jędrzejewska – Skarbnik Gminy

Iwona Łukaszewska – kierownik GOPS

Adam Olszewski – radca prawny Urzędu Gminy

Helena Pawłowska – kierownik referatu rolnego

Honorata Nowakowska – kierownik GZEAS

Hanna Pniewska – Dyrektor SP w Gumowie

Mirosława Ryszkowska – dyrektor SP w Chotumiu

( listy obecności w załączeniu).

Ad.1 Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.

Obrady  VIII  Sesji  Rady  Gminy  Ciechanów  otworzył  Eugeniusz  Olszewski  –

Przewodniczący  Rady  Gminy  Ciechanów  powitał  radnych  i  zaproszonych  gości  .

Następnie stwierdził, że po sprawdzeniu listy obecności na sali znajduje się 13 radnych

co stanowi quorum władne do podejmowania prawomocnych uchwał.

Ad.2   Przyjęcie porządku dziennego obrad..

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem do radnych czy są wnioski do przedstawionego

porządku obrad. Radni nie zgłosili wniosków do przedstawionego porządku obrad.

Przewodniczący poinformował, że wójt złożył wniosek o wprowadzenie do porządku

obrad  projektów  uchwał  „zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  powołania  składów

osobowych  stałych  komisji  Rady Gminy  Ciechanów” oraz  „w sprawie  utworzenia  i



przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Północne Mazowsze”.

Rada Gminy jednomyślnie przyjęła zaproponowane zmiany do porządku obrad.

Porządek obrad:.   

1.Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.

2.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

3.Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej wójta.

4.Interpelacje i zapytania radnych.

5.Wypowiedzi i zapytania sołtysów.

6.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu w wyborach na ławników do sądów

powszechnych.

7. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ciechanów.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej gminy Ciechanów na 2015

rok

10.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność gminy 

nieruchomości gruntowej w miejscowości Mieszki-Atle.

11.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność gminy 

nieruchomości gruntowej w miejscowości Kargoszyn.

12.Dokonanie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Ciechanowie.

13. podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania składów osobowych 

stałych komisji Rady Gminy Ciechanów

14.Podjęcie uchwały w sprawie  utworzenia i przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna 

Grupa Działania „Północne Mazowsze”.

15.Wolne wnioski i zapytania.

16.Odpowiedzi na pytania i wnioski.

17.Zamknięcie obrad.

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.

Przewodniczący Rady Gminy – Eugeniusz Olszewski poinformował, że osobiście 

zapoznał się z treścią protokołu i w pełni odzwierciedla przebieg Sesji. Poza tym 

protokół był do wglądu w sekretariacie Urzędu Gminy Ciechanów i każdy mógł się 



zapoznać z jego treścią. Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie przyjęła protokół z 

poprzedniej Sesji.

Ad. 3 Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta.

Pan Wójt poinformował, że odbył spotkania z prezesami ZWIK-u i PUK-u.

Dodał,  że  po ulewach i  burzach w gospodarstwach na terenie  gminy powstały duże

szkody.  Podziękował  strażakom  OSP  z  Rydzewa  za  szybką  interwencję  podczas

nawałnic.  Poinformował,  że  rodzinom  najbardziej  poszkodowanym  wypłacono

odszkodowania. Ponadto rolnicy mogli składać tzw. wnioski suszowe.

Poinformował, że nie ma jeszcze projektów na strategiczne inwestycje tzn. kanalizację w

Chruszczewie i budowę ulicy Wierzbowej w Kargoszynie .

Podziękował za zaangażowanie radom sołeckim przy funduszu sołeckim.

Pan Wójt wręczył dyplomy i kwiaty nauczycielom, którzy zdali egzamin na nauczyciela

mianowanego.  Pani  Ninie  Grzelak  ze  szkoły  podstawowej  w  Gumowie  oraz  Panu

Radosławowi   Witkowskiemu  ze  szkoły  podstawowej  w  Chotumiu.  Pogratulował

również dyrektorom tych szkół.

Ad.4 Interpelacje i zapytania Radnych

- Radny Petrykowski zwrócił poinformował, że w Niestumiu niezbędna jest wymiana rur

wodociągu, w związku z częstymi awariami.

-  Radny Potępa zapytał  kiedy zostanie rozpatrzony wniosek mieszkańców dotyczący

komunikacji w Mieszkach- Atlach.

Ad.5 Wypowiedzi i zapytania sołtysów.

- Sołtys z miejscowości Rzeczki poinformował, że  podczas wytyczania drogi pan Piętka

wszedł w prywatne grunty jak również droga została za wysoko podniesiona.

- Sołtys z Kownat Żędowych zwróciła się o poprawienie mostku przy posesji państwa

Rzeczkowskich  (na  poboczu)  w  Kownatach  Wojnowych,  zwróciła  się  również  o

postawienie znaku ślepa ulica przy ul. Górnej w m. Kownaty Żędowe i wysypanie żużlu

na ta drogę.

-  Sołtys  z  Niestumia  zwrócił  się  o  postawienie  znaku  przy  ul.  Gruduskiej  „bez

przejazdu”, zwrócił się o postawienie hydrantu przy ul Okrężnej, naprawę wodociągu w

Niestumiu,  postawienie  koszy  przy  przystankach  autobusowych.  Podziękował

pracownikom gminy, którzy wycinają zakrzewienia przy drogach.



- Sołtys z Rydzewa zwrócił się o odnowienie przystanku, poprosił także o przesunięcie

hydrantu; który wchodzi w drogę przy dawnej szkole w Rydzewie.

-  Sołtys  z  Chotumia  zwrócił  się  o  naprawę  drogi  Chotum-Rutki  Bronisze  oraz

zamontowanie 2 lamp.

- Sołtys z Kargoszyna zwrócił się o postawienie znaku ograniczenie tonaż na drodze w

Kargoszynie ul. Wiejska.

- Sołtys z Wólki Rydzewskiej zwrócił się o naprawę drogi na koloni.

- Sołtys z Pęchcina zapytała dlaczego wójt nie odpisał na pismo dot. budowy chodnika i

oświetlenia w Pęchcinie.

- Sołtys z Gumowa zwrócił się o naprawę mostku,który się zarwał obok posesji państwa

Jankowskich w Gumowie.

-  Sołtys  z  miejscowości  Baby  zapytała  czy  mieszkaniec  powinien  zapłacić

odszkodowanie za uszkodzenie drogi gminnej.

-  Sołtys  z  Gąsek  zwrócił  się  o  naprawę  potrójnego  utwardzenia  drogi  w  Gąskach.

Ad.     6     Podjęcie     uchwały w sprawie ustalenia regulaminu w wyborach na ławników

do sądów powszechnych.

Pani  Sekretarz  przedstawiła  projekt  regulaminu.  Poinformowała,  że  został  on

pozytywnie  zaopiniowany  przez  stałe  komisje  rady  gminy.  Przedstawiła  zasady

głosowania  na  ławników,  które  określa  projekt  regulaminu.  Dodała,  że  w  sprawie

zgłoszonych  kandydatur  i  oceny  zgodności  formalnej  zgłoszonych  wniosków  przez

kandydatów na ławników odbył posiedzenie w dniu 17 września b.r. zespół ds. wyboru

ławników  do  Sądu  Rejonowego.  Członkowie  zespołu  nie  stwierdzili  uchybień

formalnych  w  zgłoszonych  wnioskach.  Poinformowała,  że  Rada  Gminy  do  Sądu

Rejonowego  wybiera  w  głosowaniu  tajnym  2  ławników  (zgłoszono  6  kandydatur),

natomiast do Sądu Rejonowego Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych wybiera 3

ławników  (zgłoszono  3  kandydatury).  Do  przeprowadzenia  głosowania  powołana

zostanie komisja skrutacyjna, a samo głosowanie odbywać się będzie przy pomocy kart

do głosowania odrębnych dla każdego Sądu.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.



Ad.7 Podjęcie     uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody.

Pani  sekretarz  przedstawiła  projekt  uchwały.  Poinformowała,  że  w  dniu  20  lipca

mieszkanka powiadomiła Urząd o wyrwaniu dębu przez nawałnicę posiadającego status

pomnika  przyrody.  Po  oględzinach  okazało  się,  że  drzewo  o  obwodzie  460  cm

przewróciło  się  na  prywatną  posesję.  W chwili  obecnej  całkowicie  utraciło  walory

przyrodnicze. Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem wójt przesłał do uzgodnienia do

Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska oddział terenowy w Ciechanowie. Do dnia

dzisiejszego organ nie przedstawił stanowiska w tej sprawie. Zgodnie z przepisami po

upływie miesiąca brak stanowiska można potraktować jako tzw zgodę milczącą, stąd

zasadne jest podjęcie ww. uchwały.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie 

  Uchwała w załączeniu do protokołu.

    Ad.8     Podjęcie     uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Ciechanów.
Pani  Skarbnik  przedstawiła  projekt  uchwały.  Poinformowała,  że  w  zadaniach

inwestycyjnych wieloletnich zmniejszono zaplanowane nakłady na 2015 rok o kwotę

739.847,66 zł dotyczące przedsięwzięć  pn „Przyspieszenie wzrostu konkurencyjności

województwa  mazowieckiego,  przez  budowanie  społeczeństwa  informacyjnego  i

gospodarki  opartej  na  wiedzy  poprzez  stworzenie  zintegrowanych  baz  wiedzy  o

Mazowszu”  o  kwotę  725,40  zł,  na  zadaniu  „rozwój  elektronicznej  administracji  w

samorządach województwa mazowieckiego wspomagającej niwelowanie dwudzielności

potencjału  województwa”-  222,26  zł.  Zmniejszono  nakłady  na  zadaniu  „Budowa

kanalizacji  sanitarnej  przy  drodze  wojewódzkiej   Ciechanów-  Chruszczewo”  -

540.000,00 zł, na zadaniu pn.” Budowa drogi transportu rolnego Rutki-Begny – Rutki-

Marszewice” o kwotę 1000.000,00 zł oraz na zadaniu „Przebudowa ulicy Wierzbowej i

Wiejskiej  w  miejscowości  Kargoszyn”  o  kwotę  178.900,00  zł.  W  zadaniach

inwestycyjnych wieloletnich wprowadzono dwa nowe przedsięwzięcia tj „”Przebudowa

drogi gminnej w miejscowości Rykaczewo” o łącznych nakładach 1.000.000,00 zł, w

tym na 2015 r. przewidziano 40.000,00 zł i zadanie pn. „ Przebudowa drogi gminnej w

miejscowości  Modełka”  o  łącznych  nakładach  500.000,00  zł,  w  tym  w  2015  r.  -

40.000,00 zł. Dodała także, że zmniejszono zaplanowany kredyt do pozyskania o kwote



857.500,00 zł, wprowadzono wolne środki z 2014 r. w kwocie 859.998,39 zł w tym na:

pokrycie deficytu – 2.498,39 zł oraz na rozchody – 857.500,00 zł.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej gminy Ciechanów

na 2015 rok.

Pani  skarbnik  przedstawiła  projekt  uchwały.  Poinformowała,  ze  wprowadza  się

zwiększenia po stronie dochodów w wysokości 62.000,00 zł w działach:

-  Administracja  publiczna  –  w kwocie  35.900,00  zł  z  tytułu  zwiększenia  wpływów

środków z Powiatowego Urzędu Pracy od zatrudnionych pracowników w ramach robót

publicznych.

- Dochody od osób pranych , od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających

osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem w wysokości 26.000,00 zł z

tytułu zwiększonych wpływów opłaty adiacenckiej.

- Gospodarka komunalna i ochrona środowiska w wysokości 1.000,00 zł z tytułu odsetek

od nieterminowych wpłat opłaty za wywóz odpadów komunalnych.

Dodała, że zmniejszenia po stronie dochodów 1000,00 zł dotyczą działu Gospodarka

mieszkaniowa  z  tytułu  zmniejszenia  wpływów  z  opłaty  za  wieczyste  użytkowanie

gruntów i wpływów z odsetek.

Pani skarbnik przedstawiła również zwiększenia po stronie wydatków , które dotyczą

następujących działów:

-  Transport  i  łączność  zwiększenie  w kwocie  253.384,74 zł   z  tytułu  wprowadzenia

środków na zadanie  inwestycyjne  pn.  „Potrójne  utwardzanie  nawierzchni  żwirowych

dróg gminnych”, na zadanie „Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Rykaczewo” -

100.000,00 zł, „Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Modełka” – 40.000,00 zł, na

remonty  bieżące  dróg  –  50.000  zł  oraz  na  zakup  kostki  brukowej   na  wykonanie

chodnika w miejscowości Niestum w ramach funduszu sołeckiego zgodnie z uchwałą

zebrania  sołeckiego  –  16.137,63  zł  i  na  wykonanie  dwóch  progów zwalniających  i

remont drogi w Babach w ramach funduszu sołeckiego,  zgodnie z uchwałą zebrania

sołeckiego – 7.247,11 zł.

-  Administracji  publiczna  zwiększenie  w  kwocie  35.900,00  zł  na  zwiększenie



wynagrodzeń  i  pochodnych  od  zatrudnionych  osób  skierowanych  z  Powiatowego

Urzędu Pracy.

-  Bezpieczeństwo  publiczne  i  ochrona  przeciwpożarowa  zwiększenie  w  kwocie  –

185.728,87 zł na wprowadzenie nowego zadania pn. „ Zakup samochodu strażackiego

dla  jednostki  OSP  Rydzewo”  -  130.000,00  zł,  na  oczyszczanie  zbiorników

przeciwpożarowych  –  147.000,00  zł  oraz  zbiornika  przeciwpożarowego  w  Woli

Pawłowskiej w ramach funduszu sołeckiego zgodnie z uchwałą zebrania sołeckiego –

8.728,87 zł

-  Oświata  i  wychowanie  zwiększenie  w kwocie  150.614,00  zł  z  tytułu  zwiększenia

dotacji dla Zespołu Szkół Niepublicznych w Goryszach – 45.614,00 zł, dla Przedszkola

Niepublicznego  „Piotruś  Pan”w  Kargoszynie  –  30.000,00  zł,  dla  Gminy  Miejskiej

Ciechanów  –  65.000,00  zł  oraz  zwiększenie  środków  na  zakup  nagłośnienia  do

Gimnazjum w Gumowie – 10.000,00 zł.

-  szkolnictw wyższe  zwiększenie  w wysokości  10.000,00  zł  z  tytułu  wprowadzenia

dotacji dla Państwowej Wyższej szkoły zawodowej w Ciechanowie.

-  Ochrona  zdrowia  –  zwiększenie  w  wysokości  5.900,00  zł  z  tytułu  wprowadzenia

środków na warsztaty o przeciwdziałaniu narkomanii – 800,00 zł i utrzymanie świetlic

socjoterapeutycznych i zajęć pozalekcyjnych – 5.100,00 zł.

- Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększenie w wysokości 18.000,00 zł

na zwiększenie dotacji na wymianę pokryć dachowych zawierających azbest.

Pani skarbnik przedstawiła również zmniejszenia po stronie wydatków, które obejmują

działy:

- Rolnictwo i łowiectwo w wysokości 540.000,00 zł z tytułu zmniejszenia nakładów na

zadanie 'budowa kanalizacji sanitarnej przy drodze woj. Ciechanów-Chruszczewo.

- Transport i łączność w wysokości 278.900,00 zł zt tytułu zmniejszenia nakładów na

zadania: „budowa drogi transportu rolnego Rutki-Begny – Rutki-Marszewice w kwocie

100.000,00 zł  i  „  Przebudowa ulicy  wierzbowej  i  ulicy  Wiejskiej  w Kargoszynie  w

wysokości 178.900,00 zł.

Działalność  usługowa zmniejszenie  w wysokości  32.000,00  zł  z  tytułu  zmniejszenia

środków na usługi geodezyjnej plany zagospodarowania przestrzennego.

Obsługa długu publicznego w wysokości 60.000 zł z tytułu zmniejszenia środków na



spłatę odsetek od kredytów w związku ze zmniejszoną stopą WIBOR.

Oświata i wychowanie w wysokości 400,00 zł z tytułu zmniejszenia środków na zakup

wydawnictw.

Pomoc  społeczna  –  zmniejszenie  w  wysokości  5.500,00  zł  z  tytułu  zmniejszenia

środków na opłacie za pobyt podopiecznych w DPS – 3.5000,00 zł i przeciwdziałaniu

przemocy w rodzinie – 2.000,00 zł.

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zmniejszenie w kwocie 7.247,11 zł z

tytułu zmiany zaplanowanych wydatków z funduszu sołeckiego w miejscowości Baby.

Kultura  fizyczna  –  zmniejszenie  w  wysokości  24.866,50  zł  z  tytułu  zmiany

zaplanowanych wydatków z funduszu sołeckiego w miejscowości Niestum – 16.137,63

zł  i  Wola  Pawłowska  dot.  wyposażenia  placów  zabaw  –  8.728,87  zł.  rada  Gminy

Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.10.Podjęcie uchwały w sprawie     wyrażenia zgody     na nabycie na własność gminy

nieruchomości gruntowej w miejscowości Mieszki-Atle.

Pani Halina Pawlak – pracownik ds. gospodarki nieruchomościami przedstawiła projekt

uchwały.  Poinformowała,  że  działka  stanowi  drogę  dojazdową.  Dodała,  że  na  tym

terenie nie ma zabudowań ani warunków zabudowy. Poinformowała, że stałe komisje

rady wyraziły negatywną opinię w przedmiocie ww. projektu uchwały.

Rada Gminy Ciechanów nie podjęła uchwały w tej sprawie stosunkiem głosów:

za – 3 głosy

przeciwnych – 10 głosów.

Ad.11.Podjęcie uchwały w sprawie     wyrażenia zgody na nabycie na własność     gminy

nieruchomości gruntowej w miejscowości Kargoszyn.

Pani  Halina  Pawlak  przedstawiła  projekt  uchwały.  Poinformował,  że  jest  to  droga

dojazdowa  oznaczona  numerem  ewidencyjnym  202/2  w  Kargoszynie  i  powierzchni

1852 m2. Dodała, że na tym terenie są zabudowania a stałe komisje rady pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały.

Rada Gminy Ciechanów podjęła uchwałę w tej sprawie.

Za - 12 głosów

wstrzymujące – 1 głos



Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.12. Dokonanie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Ciechanowie.

 dochodów: 

Do komisji skrutacyjnej w głosowaniu jawnym wybrano Panią Monikę Kurzęcką, Panią

Annę Przybyłowską i Pana Grzegorza Nowakowskiego.

Przeprowadzono tajne głosowanie.

Pani Anna Przybyłowska – przewodnicząca komisji skrutacyjnej odczytała protokoły z

głosowania, które stanowią załącznik do protokołu z sesji, z których wynika, że do Sądu

Rejonowego wybrane zostały: Pani Mariola Kołakowska, Pani Ewa Janina Żyznowska,

natomiast  do  Sądu  Rejonowego  Wydział  Pracy  wybrane  zostały:  Pani  Ewa  Izabela

Kirylczuk oraz pani Zofia Grażyna Tomporowska i pani Irena Wiśniewska.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie wyboru ławników

sądowych na kadencję w latach 2016-2019.

Uchwała w załączeniu.

Ad.13.   Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  powołania  składów

osobowych stałych komisji Rady Gminy Ciechanów

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały. Dodał, że są to zmiany

organizacyjne. Stałe komisje rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.14.Podjęcie uchwały w sprawie    utworzenia     i przystąpienia do Stowarzyszenia

Lokalna Grupa Działania „Północne Mazowsze”.

Pani sekretarz przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że gmina uczestniczyła w

programie  Leader  od  2008  roku  w  wyniku  przystąpienia  do  fundacji  Ciuchcia

Krasińskich.  W  ramach  tego  zrealizowano  zadania  „Modernizacja  świetlicy  w

Chruszczewie” oraz „Renowacja kapliczki przydrożnej w Mieszkach Wielkich, gmina

Ciechanów. W związku z nowymi przepisami fundacja musi zmienić formę prawną na

stowarzyszenie.  Mając  na  względzie  wspieranie  idei  samorządu  oraz  wspólnych

interesów gmin objętych LGD „Ciuchcia Krasińskich”, zasadnym staje się przystąpienie

gminy do Stowarzyszenia- Lokalna Grupa Działania „Północne Mazowsze”.

Rada Gminy Ciechanów podjęła uchwałę w tej sprawie:



za – 12 głosów

wstrzymujące – 1 głos

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.16. Odpowiedzi na pytania i wnioski.

Odnośnie  naprawy  dróg  wójt  poinformował,  że  w  ramach  bieżącego  utrzymania  są

wykonywane  drobne  naprawy.  Odnośnie  awarii  wodociągu  poinformował,  że  odbył

rozmowę z panem Ryzińskim w tej sprawie. Są żeliwne rury i można byłoby spiąć je w

pętle i założyć 3 lub 4 zasuwy. Odnośnie autobusów wójt poinformował, że w tej chwil

płacimy za  komunikacje  bardzo  dużo  i  nie  jesteśmy w stanie  jeszcze  zwiększać  tej

kwoty. Odnośnie odszkodowania za zniszczenie drogi, wójt poinformował, że tylko i

wyłącznie  gmina  może  egzekwować  takie  odszkodowanie.  Odnośnie  chodnika  i

oświetlenia  ulicznego  w  Pęchcinie  wójt  poinformował,  że  gmina  nie  może

przeprowadzić  tej  inwestycji  ponieważ  nie  jest  właścicielem  drogi  i  grozi  za  to

dyscyplina finansów publicznych.

Ad. 17. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów podziękował wszystkim za przybycie i

zamknął obrady VIII

 Sesji Rady Gminy Ciechanów.

     Protokołowała Przewodniczący Rady Gminy

 Katarzyna Szwarczewska                           Eugeniusz Olszewski


